
Vragen in verband met Stationsplein 2

Inleiding
Al enige jaren vraagt de SP aandacht voor de huisvesting van arbeidsmigranten in het 
algemeen (zwartwitboek kamerbewoning) en de onfatsoenlijke huisvesting van 
arbeidsmigranten én de overlast voor omwonenden aan het Stationsplein 2 in het 
bijzonder. De SP vindt dat het college hier te weinig daadkrachtig is opgetreden en er 
sprake is van een ereschuld naar zowel de arbeidsmigranten (vanwege onvoldoende 
toezicht) en naar omwonenden (geen of onvoldoende actie bij overlast). Omdat via de 
pers berichten naar buiten komen heeft de SP de volgende vragen:

Klopt het dat per 1 december a.s. het huurcontract voor verhuur van kamers voor 
arbeidsmigranten op het Stationsplein 2 van de uitzendbranche verloopt?

[Klik voor antwoord]

In hoeverre is het college betrokken bij de verdere bestemming van dit pand en zet zij 
zich in voor een andere bestemming dan huisvesting arbeidsmigranten? Zo ja, is daar 
dan al duidelijkheid over?

[Klik voor antwoord]

Is voor de eventuele nieuwe huisvesting van de huidige arbeidsmigranten (ongeveer 20) 
goede en fatsoenlijke (coronaproof en met inachtneming van de adviezen van het 
Aanjaagteam Bescherming Arbeidsmigranten o.l.v. Emile Roemer) huisvesting gevonden?

[Klik voor antwoord]

In hoeverre zijn omwonenden op de hoogte van de huidige en komende ontwikkelingen? 

[Klik voor antwoord]
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Is het college het met de SP eens dat flexwonen voor zowel arbeidsmigranten, maar ook 
andere doelgroepen zoals studenten, statushouders, woon-zorggroepen een mooie 
oplossing zou kunnen zijn? En is het college op de hoogte van alle financiële voordelen 
die het Ministerie van Binnenlandse Zaken geeft voor de woningcorporaties?

[Klik voor antwoord]


